



**RETURN BIDS TO:
RETOURNER LES SOUMISSIONS A:**

Bid Receiving Unit
Procurement & Contracting Services Branch
VISITOR'S CENTRE – Main Entrance
Royal Canadian Mounted Police
73 Leikin Drive
Ottawa, Ontario K1A 0R2
Attn: Sylvie Niwe Mutuyeyezu

SOLICITATION AMENDMENT

MODIFICATION DE L'INVITATION

The referenced document is hereby revised;
unless otherwise indicated, all other terms and
conditions of the Solicitation remain the same.

Ce document est par la présente révisé;
sauf indication contraire, les modalités de
l'invitation demeurent les mêmes.

Comments: - Commentaries:

THIS DOCUMENT DOES NOT CONTAIN A
SECURITY REQUIREMENT

LE PRÉSENT DOCUMENT NE COMPORTE
PAS UNE EXIGENCE EN MATIÈRE DE

Title – Sujet Disposal Dangerous and Restrictive Goods		Date 2017-12-22	
Solicitation No. – N° de l'invitation 201800314		Amendment No. – N° de la modification 003	
Client Reference No. - No. De Référence du Client			
Solicitation Closes – L'invitation prend fin			
At /à :	14:00	EDT (Eastern Standard Time) – HAE (Heure avancée de l'Est)	
On / le:	2018-01-05		
F.O.B. – F.A.B	GST/HST – TPS	Duty – Droits	
Destination of Goods and Services – Destinations des biens et services			
Instructions See herein – Voir aux présentes			
Address Inquiries to – Adresser toute demande de renseignements à Tabitha Legault Procurement Officer			
Telephone No. – No. de téléphone (613) 843-6466		Facsimile No. – No. de télécopieur (613) 825-0082	



This amendment is raised to respond to questions received during the solicitation period:

QUESTIONS AND ANSWERS

Question 12

In the Technical Criteria it states that the the Offeror must provide proof of a valid Carrier License issued by the RCMP. Can you please advise how this license is obtained and what type of carrier would have this license?

Answer 12

The form can be found at the following link: <http://www.rcmp-grc.gc.ca/cfp-pcaf/form-formulaire/pdfs/5488-eng.pdf> which is found on the RCMP Canadian Firearms Program website: <http://www.rcmp-grc.gc.ca/cfp-pcaf/index-eng.htm>

Question 13

Under section 5.0 Description of Goods and Method of Disposal would it be possible to get an SDS Sheet for the Dry-Gas Cylinders to determine the components?

Answer 13

A SDS sheet is not available. However, during the RCMP prep to ship, a WHMIS sheet will accompany this.

Question 14

In Part 2-Offeror Instructions 2.3 Enquiries-Request for Standing Offers Where will the answers to all questions be posted?

Answer 14

All of the answers to the questions will be posted on the Buy and Sell website in the Solicitation Documents for the tender.

Question 15

Is it possible to get a list of carriers that have an RCMP Carrier License?

Answer 15

The following link is a list of the registered carriers.
<http://www.rcmp-grc.gc.ca/cfp-pcaf/carr-tran/index-eng.htm>

La présente modification vise à répondre aux questions reçues pendant la période de soumission :

QUESTIONS ET RÉPONSES

Question 12

Dans la section Critères techniques, il est indiqué que l'offrant doit présenter un permis valide de transporteur délivré par la GRC. Pouvez-vous expliquer comment on obtient ce permis et quel type de transporteur possède ce genre de permis?

Réponse 12

Le formulaire se trouve à l'adresse <http://www.rcmp-grc.gc.ca/cfp-pcaf/form-formulaire/pdfs/5488-fra.pdf> sur le site Web du Programme canadien des armes à feu (<http://www.rcmp-grc.gc.ca/cfp-pcaf/index-fra.htm>).

Question 13

À la section 5.0 Description des marchandises et des procédés d'élimination connexes, pouvez-vous fournir la fiche signalétique des bouteilles de gaz sec pour que l'on puisse déterminer ses composants?



Réponse 13

Une fiche signalétique n'est pas disponible. Toutefois, une fiche SIMDUT sera jointe durant la préparation pour l'expédition.

Question 14

À la Partie 2 – Instructions à l'intention des offrants, sous 2.3. Demandes de renseignements - demande d'offres à commandes, où seront affichées toutes les réponses aux questions?

Réponse 14

Toutes les réponses aux questions seront affichées sur le site Web Achats et ventes, dans les Documents d'invitation à soumissionner de l'appel d'offres.

Question 15

Pouvez-vous fournir une liste des transporteurs qui possèdent un permis de transporteur de la GRC?

Réponse 15

La liste des transporteurs se trouve à l'adresse suivante : <http://www.rcmp-grc.gc.ca/cfp-pcaf/carr-tran/index-fra.htm>.